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nla Namaz Kılmasının HükmüoKadının Evinin İçinde ve Evinin Dışında Pantol 

nın Perukla Namaz Kılması ve Evinden Çıkması Caiz midir?Kadı 

Moomen Alharby’a 

 

Soru: 

Esselamu Aleykum ve Rahmetullahi ve Berekatuh. Aziz kardeşim, bir kadının evinde veya 
umuma açık yerde pantolonla namaz kılması caiz midir? İkinci soru: Kadının perukla namaz 
kılması ve dışarı çıkması caiz midir ve kadının bu ikisi hakkındaki hükmü nedir?    

 

Cevap: 

Ve Aleykumselam ve Rahmetullahi ve Berekatuh. 

a- Bir kadının, üç şekilde gerçekleşen şeri kıyafet dışında genel hayata çıkması caiz 
değildir:  

Avret yerlerini kapatmak, teberrücün olmaması (zinetleri mahrem olmayan erkeklere 
göstermek) ve cilbab giymek.  

Dışarı çıkarken avret yerlerinin örtülmesi yeterli değildir. Bilakis normal kıyafetlerin üzerine 
cilbabın da giyilmesi ve teberrücün olmaması gerekir. Teberrüc; dikkat çekici bir şekilde 
süslenmek demektir. Pantolon avret yerlerini örter ancak teberrüc olur. Çünkü üzerinde cilbab 
yoktur. Peruk saçı örter ancak teberrüc olur. Çünkü dikkat çekici bir şeydir. Bundan dolayı 
genel hayatta görünür bir şekilde peruk takmak caiz değildir. Hatta cilbab giyse bile peruğun 
üzerine onu tamamen kapatan ve bakan kişide hiçbir iz bırakmayacak bir başörtüsü 
takmadıkça da caiz olmaz. Çünkü gizlenmiş olsa da zinet sayılır ve dikkat çektiği için de 
teberrüc olur. Aynen Allah Subhanehu ve Teala’nın, kadının elbisesinin altından ayak bileğine 
takmış olduğu halhal sesinin duyulmasını haram kılması gibi. Çünkü ayaklarını yere vurduğu 
zaman halhalın ses çıkarması, gizlenmiş olsa bile teberrüc olduğuna delalet etmektedir. 
Çünkü sesin çıkması dikkat çekmektedir.    َّزِينتَِهِن مِنْ  يُخْفِينَ  مَا  لِيعُْلَمَ  بِأرَْجُلِهِنَّ  يَضْرِبْنَ   Gizlemekte“ وَلََ 
oldukları zinetleri anlaşılsın diye ayaklarını yere vurmasınlar (Dikkatleri üzerine çekecek 
tarzda yürümesinler).” [Nur-31]       

b- Kadının evinde namaz kılmasına gelince; avret yerlerini örtmesi şart olup cilbab giymesi 
şart değildir.  

Mescide veya bayram namazı alanına çıkmasına gelince; avret yerlerini örtmesi yeterli 
değildir. Bilakis şu üç şekilde gerçekleşen kıyafeti giymesi gerekir:  

Avret yerlerini örten kıyafet, teberrüc olmayan kıyafet ve cilbab.  

 

 

 



 

Evinin dışında namaz kılacağı zaman, kıyafetinde yukarıdaki üç hususun bir arada olması 
gerekir. Bundan dolayı örneğin evinin dışındaki bir camide pantolon giyerek ve peruk takarak 
namaz kılması caiz değildir. Çünkü pantolon ve peruk, alt kısımlarını örtmüş olsa da teberrüc, 
yani dikkat çekici bir zinet olduğunu göstermektedir. Dolayısıyla bu şekilde namaz kılması 
doğru olmaz. Dolayısıyla da yukarıda geçen üç hususu kapsayan şeri kıyafet olmadıkça genel 
hayata çıkmasından dolayı günahkâr olur.       

 

        Kardeşiniz          H. 18 Receb 1434 

Ata İbn Halil Ebu Raşta        M. 28 Mayıs 2013 

 

Cevaba, emirin aşağıdaki web sitesinden bağlanabilirsiniz: 

http://archive.hizb-ut-tahrir.info/arabic/index.php/HTAmeer/QAsingle/3345/ 
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